
Antwoord op vraag 59.     Ton Vogels      5-9-2018 
 
Beantwoording vragen 1/4: 

1. Wanneer is de vergunning verleend?  
9 juli 2018 is de vergunning verleend. 

2. Wat behelst die vergunning? We vragen dit omdat het volume van het in aanbouw zijnde gebouw zichtbaar fors is toegenomen (hoogte).  
De vergunning gaat om het herbouwen van het bedrijf. in de bijgevoegde figuur is aangegeven over welke bebouwing het gaat: 
 

 



Alle niet gearceerde gedeelten worden herbouwd. 
Volgens het bestemmingsplan is een nokhoogte van 11 meter mogelijk. Het pand wordt ongeveer 10,5 meter hoog. Qua volume is dit 

inderdaad een verhoging. Dit is echter mogelijk binnen de mogelijkheden van het bestemmingsplan. 
Voor de goothoogte is een ontheffing middels artikel 4.3.3. verleend. Het verzoek van de initiatiefnemer was om de goot te verhogen 

naar 5,5 meter.  
3. Klopt het dat de productieruimte t.o.v. de oude situatie fors toeneemt? Is dit binnen het vigerende bestemmingsplan mogelijk? 

De oppervlakte van de productieruimte neemt niet toe. Wel kan het zo zijn dat door efficiency er na verbouw meer productie mogelijk is. 
Dit is geen toetsingskader voor het bestemmingsplan. Volgens het bestemmingsplan mag 80% van het bestemmingsvlak worden 
gebouwd. Het plan voldoet ruimschoots aan deze maat. 

4. Is ook een nieuwe milieuvergunning aangevraagd/verleend of is dat wettelijk niet nodig? Graag een nadere toelichting op de van 
toepassing zijnde wet- en regelgeving. 
De milieuwijzigingen zijn verwerkt middels een activiteitenbesluit melding. Deze melding is op 18 juli 2018 geaccepteerd. 
 

 
Vragen 5 t/m 9 
Uit eigen waarneming heb ik afgelopen zondagochtend vastgesteld dat er rond het bedrijf weer sprake was van stankoverlast! Dezelfde (eerder 
ervaren) geuruitstoot was weer aanwezig. 

5. Hoe kan dat? 
6. Er is de afgelopen periode geen champost van het eigen bedrijf geproduceerd. Was dit nog “oude” voorraad? 
7. Of is er champost van andere bedrijven verwerkt? 
8. Heeft u meerdere klachten/meldingen gehad? 
9. Wordt er gehandhaafd? 

 
 
Momenteel is de Omgevingsdienst Zuid-Oost Brabant nog bezig met een controle en controlerapport. Zodra wij meer informatie tot onze 
beschikking hebben zullen de vragen beantwoord worden. 
 
Gezien de commissievergadering van vanavond hebben we ervoor gekozen de beschikbare informatie alvast door te zetten. 
 
 
 


